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Rada Miejska w Bardzie 

Wspólne Posiedzenie Stałych Komisji Rady Miejskiej 

RM.0012.5.2024  

 

Protokół nr II 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

Obrady II Wspólnego Posiedzenia Stałych Komisji Rady Miejskiej w Bardzie w dniu 18 czerwca 

2024 roku o godz. 10:00 a zakończono o godz. 12:10 tego samego dnia. Przewodniczący 

posiedzenia – radny Józef Koszałka przywitał przybyłych uczestników. 

 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący posiedzenia stwierdziła, że posiedzenie może podejmować prawomocne decyzje 

ze względu na zapewnione kworum. W posiedzeniu wzięło udział 11 członków Komisji Rady 

Miejskiej w Bardzie oraz Damian Bieńko Przewodniczący Rady Miejskiej w Bardzie.  

Obecni: 

1. Edyta Bączkowska 

2. Damian Bieńko 

3. Karolina Bieruta 

4. Monika Chmarek 

5. Ilona Golec 

6. Robert Herdy 

7. Marcin Kostrzewa 

8. Józef Koszałka 

9. Paweł Kuryloński 

10. Anetta Kwiatkowska 

11. Anna Orzechowska 

12. Marcin Podkówka 

13. Edwin Szylak 

14. Arleta Tomaszewska 

15. Joanna Wierusińska 
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3. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Przewodniczy posiedzenia przedstawił porządek obrad, który przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Omówienie i zaopiniowanie sprawozdania finansowego za rok 2023 oraz sprawozdania z 

wykonania Budżetu Gminy Bardo za rok 2023. 

5. Omówienie projektów uchwał. 

6. Sprawy różne. 

7. Wolne wnioski i informacje. 

8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Przeprowadzono głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad: wszyscy za (11 radnych). 
 
4. Omówienie i zaopiniowanie sprawozdania finansowego za rok 2023 oraz sprawozdania 
z wykonania Budżetu Gminy Bardo za rok 2023. 
 

Przeprowadzono głosowanie w sprawie zaopiniowania sprawozdania finansowego za rok 2023 

oraz sprawozdania z wykonania Budżetu Gminy Bardo za rok 2023: wszyscy za (11 radnych). 

 

5. Omówienie projektów uchwał: 

a) uchwała ws. powołania zespołu do opiniowania kandydatów na ławników w wyborach 
uzupełniających; 
 

Przeprowadzono głosowanie w sprawie zaopiniowania uchwały: wszyscy za (11 radnych). 

 

b) w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego Miasta i Gminy Bardo; 
 

Przeprowadzono głosowanie w sprawie zaopiniowania uchwały: wszyscy za (11 radnych). 

 

c) zmieniająca uchwałę nr LIV/382/2023 z dnia 21 grudnia 2023 r. w sprawie budżetu Gminy 
Bardo na rok 2024; 
 

Przeprowadzono głosowanie w sprawie zaopiniowania uchwały: wszyscy za (11 radnych). 

 

d) zmieniająca uchwałę nr LIV/383/2023 Rady Miejskiej w Bardzie z dnia 21 grudnia 2023 r. w 
sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Bardo; 
 

Przeprowadzono głosowanie w sprawie zaopiniowania uchwały: wszyscy za (11 radnych). 

 

e) w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z 
wykonania budżetu Gminy Bardo za rok 2023. 
 

Przeprowadzono głosowanie w sprawie zaopiniowania uchwały: wszyscy za (11 radnych). 
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6. Sprawy różne: 

 

Damian Bieńko Przewodniczący Rady Miejskiej w Bardzie poruszył temat modernizacji 

dróg wewnętrznych gminy; powstania ramowego planu modernizacji dróg wewnętrznych przy 

współudziale sołtysów.  

Marta Ptasińska Burmistrz Miasta i Gminy Bardo odpowiedziała, że planowane są zebrania 

wiejskie na których ten temat będzie poruszany.  

Radny Marcin Podkówka: okolice dróg i chodników są zaniedbane - ul. Polna i Słoneczna; 

droga Polna jest mocno uczęszczana a ruch samochodowy jest duży, czy można zamontować 

spowalniacze? na ul. Polnej 21-23 naprawiano wyciek wody ale droga nie została naprawiona; 

prośba od seniorów: ławeczki nad tamą 2-3.  

Marta Ptasińska: nie mamy dodatkowych osób w referacie komunalnym do wykonania tych 

zadań; od 1.07 będą osoby na robotach publicznych więc może wtedy będzie możliwość; miasto 

jest zaniedbane ale dysponując 7 osobami nie można wykonać tych zadań od razu - z biegiem 

czasu; nie mamy teraz środków na zakup progów; zaplanujemy w budżecie na 2025 rok; musimy 

sprawdzić czy jest to teren gminny; dziurę zrobił ZWiK i zostało to zgłoszone.  

 

Radny Robert Herdy wyraził wątpliwość ws. skate parku; zarzuty ws. norm bezpieczeństwa.  

Marta Ptasińska: umowa i projekt zostały podpisane wcześniej; padły zarzuty że projekt nie 

spełnia norm bezpieczeństwa ale projektant potwierdził że teraz obowiązują nowe normy 

bezpieczeństwa i nie ma potrzeby wydać 50 tys. na dostosowanie do nowych norm ponieważ 

wykonawca zadeklarował się, że zostanie to zrobione w ramach umowy - zareagowaliśmy na 

zgłoszony problem.  

Leszek Lupa Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Bardo: zostały przesunięte środki na 

inspektora nadzoru, który ma za zadanie dopilnować wykonanie zgodnie z normami 

bezpieczeństwa ponieważ jest to warunek odbioru inwestycji; po odbiorze stroną odpowiedzialną 

jest gmina - będzie to także regulowane regulaminem korzystania z obiektu; nie ma koncepcji i 

analizy ekonomicznej obiektu i biznesplanu; nie można się wycofać z tej inwestycji; sprawą 

otwartą jest gospodarowanie tymi obiektami po odbiorze.  

R.H. czy projekt skate parku był analizowany na etapie projektowania?  

L.L. z tego co ustaliliśmy to nie.  

Marta Ptasińska: konsultacje społeczne będą przeprowadzane; prośba o włączenie w 

przygotowaniu strategii rozwoju gminy, kontakt z mieszkańcami jest priorytetem. 

D.B.: we wrześniu radni będą mogli składać wnioski do projektu budżetu na przyszły rok.  

 

7. Wolne wnioski i informacje.  Nie było 
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8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący zamknęła posiedzenie o 

godz.12:10. 

 

 

 

 

/-/ Józef Koszałka 

 

Przewodnicząca Wspólnego Posiedzenia Stałych Komisji 
  Rady Miejskiej w Bardzie 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 
Przygotował(a): Anna Dziatczyk 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


